

MINISTRY OF EDUCATION OF REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF ECONOMICS
International Management Department

DIDAER, Bahezhuli

The impact of economic policy uncertainty on corporate investment

Master's Thesis
Speciality 1-25 80 01 Economics

Supervisor : Siarhei Lukin
Doctor of economic sciences

Allowed to be defended
«_____» _____2021 г.
Head of the Department

E.M. Karpenka
Doctor, Professor

Minsk, 2021

ABSTRACT

KEY WORDS: IMPACT; ECONOMIC POLICY; UNCERTAINTY; RISK; COOPERATE

The paper consists of 107 pages, it has a total of 7 Figures and 11 Tables and 67 References.

The formation of a stable and competitive economic structure of the national economy requires the attraction of all national resources and the maximum use of advantages, however, investment sources outside the country, which should strengthen the transformation process, cannot be left without due attention.

The relevance of the research topic is particularly strong in 2020 – a period of particularly strong economic uncertainty around the world.

The object of research is corporate investment.

The subject of the study is the impact of economic policy uncertainty on corporate investment.

The aim of this work is to comprehensively study the impact of economic policy uncertainty on corporate investment.

Research problem:

- study the concept of economic uncertainty;
- consider the nature, types and goals of corporate investments;
- study indicators that influence corporate investment policy;
- to study the impact of economic policy uncertainty on corporate investment

using specific examples.

The study will use methods such as observation, comparison, modification, analysis and synthesis, modeling, and others

АННОТАЦИЯ

КЛЮЧЕВЫЕ СЛОВА: ВОЗДЕЙСТВИЕ; ЭКОНОМИЧЕСКАЯ ПОЛИТИКА; НЕОПРЕДЕЛЕННОСТЬ; РИСК; СОТРУДНИЧАТЬ

Работа состоит из 107 страниц, в ней 7 рисунков, 11 таблиц и 67 ссылок.

Формирование стабильной и конкурентоспособной экономической структуры национальной экономики требует привлечения всех национальных ресурсов и максимального использования преимуществ, однако нельзя оставлять без должного внимания источники инвестиций за пределами страны, которые должны усилить процесс трансформации.

Актуальность темы исследования особенно высока в 2020 году - периоде особенно сильной экономической неопределенности во всем мире.

Объект исследования - корпоративные инвестиции.

Предмет исследования - влияние неопределенности экономической политики на корпоративные инвестиции.

Целью данной работы является всестороннее изучение влияния неопределенности экономической политики на корпоративные инвестиции.

Проблема исследования:

- изучить понятие экономической неопределенности;
- учитывать характер, виды и цели корпоративных инвестиций;
- изучить индикаторы, влияющие на корпоративную инвестиционную политику;
- изучить влияние неопределенности экономической политики на корпоративные инвестиции на конкретных примерах.

В исследовании будут использоваться такие методы, как наблюдение, сравнение, модификация, анализ и синтез, моделирование и другие.